

WARRANTY

Tents are guaranteed against defects in material and workmanship for a period of 1 year. If a tent is found to be defective within seven days of purchase, it should be returned to the store it was bought and, after inspections, the owner will receive a replacement tent in exchange for any defective product or the appropriate missing parts.

To validate warranty the purchaser must thoroughly inspect the tent within the seven days of purchase. The purchaser should check to ensure that all parts are included with the tent. All tents have been treated with quality water repellent materials which are adequate under normal conditions. Please read instructions inside immediately.

BEFORE YOUR FIRST TRIP

Please examine your new tent within 7 days of purchase and check for any faults in workmanship.

Proceed to erect the tent as per manufacturer's instructions, preferably in a location where it can be left for a few days to "condition" the fabric.

After the tent has been erected, thoroughly wet the unit down by spraying with a fine mist from a garden hose for a period not less than ten minutes. If time permits a second wetting down as above is advised. After the wetting down procedure and after any rain storm thereafter, always loosen guy ropes and reduce tension on the material, to avoid tearing out grommets or damaging seams. Always allow the tent to dry thoroughly before resetting tensions.

YOU MUST ENSURE THAT YOUR NEW TENT IS 100% DRY BEFORE REPACKAGING. BOTH WORLD FAMOUS AND THE MAUFACTURERS DO NOT GUARANTEE A MILDEWED TENT OR ONE RETURNED IN A WET CONDITON (see below under mildew).

WATER REPELLENCY – Even after pre-treatment tents are not 100% waterproof. They are water repellent under normal weather conditions, but under severe weather conditions, water may penetrate. It is important that the tent be erected without excess stress on the seams and the guy ropes. Excess stress can cause expansion of the needle holes resulting in leakage. Should this ever happen, various types of waterproofing are available at your local camping goods store. When the tent is wet, avoid pressing or contacting the material in any way.

MILDEW – World famous cannot assume any responsibility for mildew damage. Mildew is a whitish parasitic growth caused mainly by dampness. Never roll up or store your tent when wet. Even the slightest dampness will cause mildew. Check seams, edges, and reinforcements for any signs of dampness before packing. When folding your tent, fold loosely and keep the material part of the tent to the outside where the air can circulate around it. Do not roll up the poles and pegs with the tent, keep them separate.

WARRANTY

GARANTIE

Cette tente est garantie contre les défauts de fabrication et de matériaux pour une période de 1 an. Toute tente qui s'avère défectueuse dans les sept jours suivant la date d'achat doit être retournée au magasin où elle a été achetée. Après inspection, les pièces manquantes seront remplacées ou une nouvelle tente sera remise au client.

Pour que la garantie soit valide, le client doit inspecter la tente dans les sept jours suivant l'achat et s'assurer que toutes les pièces sont comprises. Toutes les tentes ont été traitées avec des matériaux hydrofuges de qualité adéquats dans les conditions normales. Veuillez lire immédiatement les instructions comprises avec la tente.

AVANT VOTRE PREMIER VOYAGE

Veuillez inspecter la tente dans les sept jours suivant l'achat afin de vous assurer qu'il n'y a pas de défauts de fabrication.

Montez la tente d'après les instructions du fabricant. Choisissez de préférence un endroit où la tente peut être laissée sur place pendant quelques jours afin de "conditionner" le tissu.

Après avoir monté la tente, mouillez-la en l'arrosant à jet fin pendant dix minutes à l'aide d'un tuyau d'arrosage. Si possible, répétez la procédure une deuxième fois. Après la procédure de mouillage et après toute tempête de pluie par la suite, desserrez toujours les cordes et réduisez la tension sur le matériau pour éviter d'arracher les œillets ou d'endommager les coutures. Laissez toujours la tente sécher complètement avant de réinitialiser les tensions.

VOUS DEVEZ VOUS ASSURER QUE LA TENTE EST COMPLÈTEMENT SÈCHE AVANT DE LA REMETTRE DANS SON EMBALLAGE SI LA TENTE EST RETOURNÉE MOISIE OU MOUILLÉE, LA GARANTIE EST ANNULÉE (Reportez-vous au paragraphe "moisissure" ci-après)

IMPERMEABILITÉ-Même après avoir été traitées. Les tentes ne sont pas imperméables à 100%. Par temps normal, elles sont imperméables, mais elles risquent de laisser passer de l'eau quand les conditions atmosphériques sont à leur pire. Il est important de monter la tente sans trop tendre le tissu afin d'étirer les trous de couture. Sinon, il y a danger que le tissu laisse passer l'eau. Si cela se produit, vous pouvez-vous procurer un imperméabilisant dans un magasin de plein air. Quand la tente est mouillée, évitez de toucher le tissu ou de vous appuyer dessus.

MOISSISURE-WORLD FAMOUS ne peut assumer aucune responsabilité pour les dommages causés par la moisissure. La moisissure est une croissance parasitaire blanchâtre causée par l'humidité. Évitez à tout prix de plier ou de ranger la tente quand elle est mouillée. La moindre humidité peut causer de la moisissure. Il est donc important de s'assurer que les coutures, les bords et les parties renforcées sont sèches avant de plier la tente. Roulez la tente sans trop la serrer et gardez le tissu à l'extérieur afin que l'air y circule. Ne placez pas les piquets et les poteaux sur la toile quand vous pliez la tente; Rangez-les à part.